
Z A P I S N I K 
sa Pete posebne  śednice drugog redovnog (jesenjeg) zasijedanja u 2015. godini 
Skupštine Crne Gore 25. saziva, održane 18. novembra 2015. godine 
 
         Śednica je počela 18. novembra u 12 sati i 55 minuta. 
         Śednici je predśedavao Ranko Krivokapić, predśednik Skupštine Crne Gore. 
         Predśednik Skupštine je podśetio da je ovo śednica u redovnom zasijedanju 
posvećena premijerskom satu i obavijestio da je dnevni red śednice: 
 
        Premijerski sat 

 
        U okviru premijerskog sata pitanja predśedniku Vlade  postavili su: 
 

1. Poslanik Milutin Simović, predśednik Kluba poslanika Demokratske partije  
socijalista; 

     Kako komentarišete ovogodišnji Izvještaj Evropske komisije o napretku Crne Gore, 
poziciju Crne Gore u Strategiji proširenja EU i kakav će uticaj ova važna dokumenta imati 
na očekivanu odluku o upućivanju pozivnice za članstvo u NATO-u? 
       Milo Đukanović, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je komentarisao 

Milutin Simović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 
 
2. Poslanik Velizar Kaluđerović, u ime Posebnog kluba poslanika; 

    Šta ste kao predsjednik Vlade konkretno preduzeli da se rasvijetli afera “Listing”, 
odnosno “Pahuljica”, imajući u vidu da je od nastanka afere proteklo četiri godine i da se 
akteri odnosno proizvođači afere vezuju za bezbjednosni sektor Crne Gore, a tom aferom 
teško je optužen tadašnji premijer Igor Lukšić kojega ste, ubrzo nakon afere, na mjestu 
premijera zamijenili upravo Vi? 
   Dijelite li ocjenu da postoji uzročno-posljedična veza između datih ocjena “… da postoji 
manjak profesionalnih potencijala i značajan nedostatak tehničke opremljenosti 
službi bezbjednosti, kao i da je bezbjednosni sistem doživio najozbiljnije zastoje 
proteklih godina, a bezbjednosni problemi se gomilaju u vidu jačanja organizovanog 
kriminala”, na jednoj strani, i sumorne stvarnosti u kojoj imamo trideset nerasvijetljenih 
ubistava, pljačkaške privatizacije sa direktnom štetom po državu koja se mjeri stotinama 
miliona evra, ogromno socijalno raslojavanje u društvu koje za rezultat ima najveći jaz 
između 20 multimilionera i preko 10% građana Crne Gore koji žive u bijedi, na drugoj 
strani? 
    Da li ste se kao Predsjednik Vlade uključivali u problematiku ozbiljnog kašnjenja 
izvršenja Zakonom o specijalnom državnom tužilaštvu propisane obaveze formiranja 
posebnog policijskog odjeljenja i postavljanja njegovog rukovodioca koji traba da bude 
snažan alat i ključna policijska podrška Specijalnom državnom tužilaštvu u otkrivanju i 
procesuiranju teških krivičnih djela iz oblasti organizovanog kriminala, visoke korupcije, 



pranja novca, terorizma, ratnih zločina i koji su razlozi kašnjenja u formiranju Policijskog 
odjeljenja i imenovanju njegovog rukovodioca? 
    Kada prethodno navedenom dodamo da se u Crnoj Gori gotovo dvije prethodne godine 
nijesu mogli održati legalni izbori zbog izbjegavanja Vlade da izvrši obaveze propisane 
izbornim zakonodavstvom, cijenite li da su prethodno pobrojani, a neriješeni izuzetno 
ozbiljni problemi u svakom demokratskom društvu dovoljan razlog da predsjednik vlade 
podnese ostavku i hoćete li i Vi tako postupiti, dajući konkretan lični doprinos ukupnim 
naporima da Crna Gora napravi demokratski iskorak koji je toliko nužan na putu ka 
članstvu u EU? 
   Odgovor traži i u pisnoj formi.  
   Milo Đukanović, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je  

komentarisao Velizar Kaluđerović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 
 

3. Poslanica  Draginja Vuksanović, u ime Kluba poslanika Socijaldemokratske partije; 
     Koje je sve privatizacione i koncesione aranžmane Vlada sklopila u prethodnoj deceniji, 
koji od njih su realizovani, u kojoj mjeri i koji su postignuti efekti? Koji od tih privatizacionih 
i koncesionih ugovora nijesu djelimično ili u cjelosti realizovani, šta je Vlada u svakom od 
tih slučajeva i u kom roku, preduzela zbog nepoštovanja ugovornih obaveza? 
   Odgovor traži i u pisnoj formi.  
   Milo Đukanović, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je komentarisala 
Draginja Vuksanović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 
 

4. Poslanik Goran Tuponja, predśednik Kluba poslanika Pozitivne Crne Gore; 
    Koje mjere i radnje preduzimate i namjeravate preduzeti kako bi bili suzbijeni nepotizam, 
protekcionizam, zloupotrebe službenog položaja, korupcija i druge srodne negativne 
pojave koje opterećuju naše društvo? 
    Odgovor traži i u pisnoj formi.  
    Milo Đukanović, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je komentarisao 

Goran Tuponja, a Milo Đukanović,  predśednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 
5. Poslanik Genci Nimanbegu, u ime Kluba poslanika albanskih partija (FORCA, AA) 

HGI I LPCG; 
    Koje mjere Vlada Crne Gore planira da preduzme u slučajevima konstantnih gradnji 
objekata na ostrvima Skadarskog jezera u području Krajine, na kojima od 1989. pa do 
današnjeg dana zauzimaju i na njima se grade objekti. Koja lica ili koje organizacije grade 
objekte na tim ostrvima? Da li je to u okviru ili izvan pravnog sistema države Crne Gore? 
    Kako se radi o zaštićenom području Nacionalnog parka “Skadarsko jezero” da li se 
poštuje procedura dobijanja građevinskih dozvola? Koji je nadležni organ koji treba da 
utvrdi njihov pravni status i da li je taj organ utvrdio da li se radi o divljoj gradnji ili je ta 
gradnja legalna? 



    Da li je moguće da su ostaci građevina iz srednjeg vijeka, bilo tvrđava, utvrda sakralnih 
objekata koji predstavljaju kulturnu i istorijsku baštinu stanovnika prvenstveno tog područja 
Krajine, nebrigom i neaktivnošću nadležnih organa ostavljaju na raspolaganje i vlasništvu 
onih koji žele svojatati i mijenjati istorijske činjenice i time predstavljaju prijetnju za dobre 
odnose u Krajini, ali i u Crnoj Gori. 
    Koje su mjere moguće od strane vaše Vlade kako bi se ovaj problem riješio i ta ostrva 
ostala u javnom vlasništvu i kao takva dio buduće valorizacije u skladu sa zajedničkom i 
opšteprihvaćenoj razvojnoj politici. Ta razvojna politika mora uključiti sve zainteresovane 
strane, države, opštine, lokalnog stanovništva i JP NP Skadarsko jezero? 
   Smatram da je dijalog na ovu temu, iako je izbjegavan godinama od strane mnogih 
nadležnih institucija, potreban da bi se preduprijedile posledice koje mogu biti negativne ili 
već jesu i zbog neaktivnosti na preduprijednji gradnje tih objekata, za odnose između 
nacionalnih zajednica u Crnoj Gori.  
      Odgovor traži i u pisnoj formi.  
      Milo Đukanović, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je komentarisao 
Genci Nimanbegu, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 
 

6. Poslanik Almer Kalač, predśednik Kluba Bošnjačke stranke; 
    Koji su efekti mjera ekonomske politike Vlade u oblasti zapošljavanja i koliko je povećan 
broj zaposlenih na sjeveru i u Crnoj Gori u posljednje tri godine? 
    Odgovor traži i u pisnoj formi.  
    Milo Đukanović, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je komentarisao 

Almer Kalač, a Milo Đukanović,  predśednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 
 
      7.Poslanica prof. dr Jelisava Kalezić 
     Molim da odgovorite koliko je novca iz Budžeta isplaćeno građanima, privrednim i 
drugim organizacijama na ime obeštećenja prema sudskim odlukama, iskazano u 
završnim računima Budžeta za 2012, 2013, 2014. i prva dva kvartala 2015. godine. 
    Takođe, molim da date pregled za koje resore Vlade se vezuju sudski procesi i ako je 
moguće dati tipologiju osnovica sudskih presuda. 
    Odgovor traži i u pisnoj formi.  
    Milo Đukanović, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je komentarisala 
Jelisava Kalezić. 
 
               

 

 

 



 

      Predśednik Skupštine  konstatovao je da je završena śednica posvećena  
premijerskom satu. 

                                                       
                                                     *  *  * 
 
     Śednica je završena u 15 sati i 25 minuta. 
     Prekucani fonografski zapis sa śednice čine sastavni dio ovog zapisnika. 
 
     Broj 00-61/15-16/1 
     Podgorica, 20. novembar 2015. godine 
 
                                           SKUPŠTINA CRNE GORE 25. SAZIVA 
 
GENERALNI SEKRETAR                                                                        PREDŚEDNIK 
       Siniša Stanković                                                                              Ranko Krivokapić 
 
 

 


